
Igualment durant aquestes festes esti-
gué exposada a la Galeria d'Art Mestral la 
V Mostra Col·lectiva d'Artistes Escalenos. 

També algunes famílies escalenques 
acostumen a sortir de la població per a 
anar a veure el Pessebre Vivent, que en els 
darrers anys s'està revifant molt, ocupant 
una mica el buit que van deixant Els 
Pastorets, tot i que encara es vénen 
representant en les poblacions més impor-
tants. 

Per Cap d'Any, com de costum: uns, 
la televisió, d'altres, la gresca fora de casa, 
però el cas és que tots plegats deixaren en 
silenci el matí del primer dia del nou any, 
que per cert fou esplèndid. 

Després de la gatzara, torna la sereni-
tat o la realitat í aquesta no és altra que el 
nou any ens ha portat un impost nou de 
trinca, l'IVA, que de moment fa anar de 
bòlit a uns i altres. Segurament, amb el 
temps, anirem paint aquesta factura que 
hem hagut de pagar per la nostra entrada 
al Mercat Comú. 

Com a coronament de les festes 
nadalenques, el capvespre del diumenge 5 
de gener, fred í plujós, la mainada esca-
lenca acudia a esperar la cavalcada dels 
Reis que aquest any arribaren pel Camí 
Ample, mentre els més grans anaven 
comentant encara el partit de futbot que 
feia poc s'havia jugat i acabava gairebé a 
les fosques. Tot això, però, sense perdre 
de vista la gran il·lusió de la menudalla a 
qui els Reis de l'Orient, amb IVA o sense 
IVA, portaren moltes coses. 

PENYA CICLISTA L'ESCALA 
Ja fa alguns mesos que ve funcionant, 

amb molt d'encert, la Penya Ciclista 
L'Escala, adherida al Patronat Municipal 
d'Esports. 

Més que fomentar l'esport del ciclis-
me, la principal finalitat dels components 
de la Penya és de procurar que el millor 
nombre possible de nens el practiquin, i 
així -segons ens conten- distreure'ls d'al-
tres perills i situacions gens sanes ni 
convenients per llur salut i bon comporta-
ment ciutadà: drogués, màquines de joc, 
inactivitat, etc... 

La directiva de la Penya està consti-
tuïda de la següent manera: 

President: Joaquima Marca 
Sots-President: Ramon Píñol 
Secretari: Emili Pareja 
Tressorer: Enric Pibernat 

Cada dissabte, a partir de les 5 de la 
tarda té lloc l 'entrenament en el circuit de 
la Muntanya del Pastor, amb en Ramon 
Pinol com a monitor. 

De moment, s'ha pres part en les 
categories infantils i cadets a proves que 
tingueren lloc a Lleida, Granollers, Terras-
sa, Manresa, Olot, Ripollet, Blanes, Mataró, 
Sant Joan les Fonts, entre d'altres. Preci-
sament, en aquesta darrera prova, en Llop 
es classificà en un meritori tercer llos 
components de la Penya Ciclista local, 
practicants i encarregats, i a tots ells els 
desitgem tota mena d'èxits i perseverància 
a fi de poder assolir les fites fixades. 
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Obres de regeneració de la platja de Riells. 

REGENERACIÓ DE LA PLATJA 
DE RIELLS 

A mitjans de desembre es va iniciar la 
regeneració de la platja de Riells, consis-
tent en l'aportació de 60.000 metres 
cúbics de sorra, cosa que permet guanyar 
més de 4 0 metres de platja, i segons el 
projecte del MOPU, aquella comptarà amb 
una extensió de 47 .500 metres quadrats. 

El pressupost d'aquestes obres és 
d'uns vint mil ions de pessetes, a càrrec 

íntegrament del Ministeri d'Obres Públi-
ques i Urbanisme, que a més fa una 
inversió suplementària de 4 milions anuals 
per tal de fer un seguiment del procés de 
la platja en els propers tres anys. 

De tots és sabut que la platja de Riells 
es trobava en un estat de degradació 
constant, i segons estudis d'experts ma-
rins, estava en perill de desaparició, i per 
tant, s'ha fet urgent l'esmentada aportació 
de sorres. 

RELLEU DE SERGENT A LA 
POLICIA MUNICIPAL 

El 10 del present mes de gener, a la 
sala de la Biblioteca Municipal Víctor 
Català tingueren lloc les proves d'aptitud 
per a optar a la plaça de sergent de la 
Policia Municipal, que deixa vacant el fins 
ara sergent Gilbert Algraín, després de 23 
anys de pertànyer a la mateixa. 

En les proves hi prengueren part 
l'actual caporal de la Policia Municipal de 
l'Escala, Joaquim Marca, i el caporal de la 
Policia Municipal de Salt, Teodoro Gallego, 
sense conèixers el resultat de les mateixes 
en el moment de lliurar aquesta nota a la 
Redacció. 

PRESSUPOST MUNICIPAL 
PER A 1986 

L'ajuntament de la nostra vila, en el 
Ple celebrat el 20 del proppassat mes de 
desembre, aprovà el Pressupost Municipal 
Ordinari per a l'any 1986 que puja 
284 .000 .000 de pessetes. 

ASSEMBLEA PROVINCIAL 
DE PESCADORS 

El dia 3 de gener tingué lloc a la Casa 
del Mar de la nostra vila l'Assemblea 
Provincial de Pescadors. 

El punt més important que es va 
tractar és el conflicte originat per la puja 
del preu del gas-oil, el qual, de no 
resoldre's negociant amb el govern, farà 
que es vagi a la vaga, en cas de convocar-
se a la resta de l'estat espanyol. 

NAUFRAGI D'UNA TERANYINA 
El proppassat 1 8 de desembre podia 

haver estat una data negra per a la nostra 
vila. Sortosament, no fou així. 

Als voltants de les 11 de la nit es girà 
un sobtat i fort vent de mestral que 
sorprengué en el mar a 4 de les 5 
teranyines escalenques que componen la 
flota local. 

Una d'elles optà, vist el risc existent, 
per anar a l'Estartít; dues arribaren bé al 
nostre port; però la quarta, anomenada 
«Alba», accidentalment anà a picar als 
«Brancs», enfonsant-se immediatament. El 
seu patró, en Martí Moreno, tingué temps 
de telefonar al port dient les següents 
paraules: «Piquem els Brancs». Ell i els 
altres tres tripulants, amb més o menys 
dificultats, pogueren arribar a terra, on 
varen ésser auxiliats a l' instant per com-
panys i, posteriorment, per membres de la 
Guàrdia Civil i Policia Municipal, que en tot 
moment estigueren alertats per tot el que 
calgués. 
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